



Staff Association Annual General Meeting 2024

Staff Association Annual General Meeting is scheduled to be held on 12 June 2024, details will be emailed to SA members in due course.

Recruitment for SA Classes and Teams (June & July)

SA Classes and Teams cordially invite colleagues to enroll in our activities for June and July.

Classes: Health Qigong, Modern Dance, Karate-Do, Tai-chi, Yoga
Sports Teams: Basketball, Football, Table Tennis

For details and registration, please visit our website: <https://staff.ust.hk/interest.html>. Quotas are on a first-come-first-served basis, and priority will be given to SA members.

All participants must be faculty /staff or SA member/Associate Member. Non-members are welcome to join Staff Association. The application form can be downloaded here: https://staff.ust.hk/membership_form.html

SA Staff Appreciation: Snapshots and Thank you!

The Staff Appreciation Reception, held on May 3, 2024, was a resounding success! We extend our heartfelt gratitude to all the colleagues who attended and contributed to its success. The energy in the event was contagious. We were delighted to witness numerous colleagues forging new connections with each other and with members of the senior management. We appreciate your support, and we hope to see you at our future events.

Thank you to everyone involved for making the Staff Appreciation Reception 2024 a memorable one!



The President and the SA Exco.



The President attentively listening to the colleague's words



Great food, great colleagues.

Click [here](#) for the photos. (HKUST account login required)

Snapshots of HKUST Connect for Change 2024 : Together with Big and Little Hands @TKO Hospital



We would like to express our sincere appreciation to all who joined us for the voluntary work service at Tseung Kwan O Hospital on April 28, 2024. The event was heartwarming and inspiring as we brought joy to the sick children at the Paediatric Ward. Your efforts in offering storytelling and origami making helped to engage with the children and spread positivity with warm wishes. We appreciate your support and commitment to making

a difference in the lives of others. We hope to continue our efforts in bringing joy and positivity to those in need, and we look forward to your participation in our future events.

Upcoming performance

	
Event	Staff Choir Lunch Performance
Date & Time	3 June 2024 (Mon), 1:15 pm – 1:45 pm
Venue	Foyer Exhibition Space, Shaw Auditorium, HKUST
Details	In order to give their best performance, members are working hard on their skills and most importantly, they enjoy singing. Please JOIN US!


Campus News

Kids@UST Science Workshop (Jul 2024) Sun-day @ UST



(Special Discount for HKUST Staff)

Kids@UST science workshop, Sun-day @ UST, is now open for application! Senior primary students who are interested in science are welcome to join. The instructors will guide students to walk around the university campus and teach with some interactive activities in the classroom. Students can explore some UST architectural elements that are related to sunlight. They can also build their own sundial and understand the relationship between the Earth, the Sun, and time from a scientific perspective through the activities.

Course period	18/7 (Thu) OR 20/7 (Sat)
Target	P.4 to P.6
Instructors	HKUST Undergraduate Student Instructors
Language	Cantonese (All teaching materials and workbook are written in Traditional Chinese)
Application Deadline	2 June 2024 (Sun) 11:59pm
Fees	HK\$700 (Special discount for HKUST staff) [Original price HK\$750]
Payment Period	5/6/2024 (Wed) - 7/6/2024 (Fri)
Course Details & Application Procedures	https://cdgt.hkust.edu.hk/sun-day 
Enquiry	☎ (852) 3469 2673 ✉ kids@ust.hk



教職員協會周年會員大會 2024

教職員協會周年會員大會訂於 6 月 12 日午間舉行，會員請留意稍後電郵通告。

科大教職員協會興趣班及小組招募 (6-7 月)

科大教職員協會歡迎各位同事報名參加下列興趣班及小組如下：

1. 興趣班：健康氣功、現代舞+舞蹈運動、空手道、太極、瑜珈
2. 球隊：籃球、足球、乒乓球

詳情請參閱網頁：<https://staff.ust.hk/interest.html>。新舊成員均須登入網上報名，先到先得，會員優先。

參加者必須為教職員或本會會員/附屬會員。歡迎非會員加入本會，申請表格可在網址下載：https://staff.ust.hk/membership_form.html

嘉勉樂聚：相片和感謝

嘉勉樂聚 2024 已於五月三日圓滿結束！我們感謝所有出席的同事，因為有你們的參與，才讓這次活動得以順利完成。當日現場充滿歡樂和活力。我們很高興見到很多同事與同事之間，及同事與高級管理層成員之間的相互交流。我們期待未來可以舉辦更多這樣的活動。



校長與教職員會幹事



校長在細心聆聽同事的說話



好食物，好同事


點擊[這兒](#)看看更多照片 (需以科大賬戶登錄)。

科大「全球服務日」- 大手伴小手，將軍澳醫院探訪活動花絮



活動已於 2024 年 4 月 28 日順利舉行，我們衷心感謝所有參與將軍澳醫院義工服務的義工。義工們透過講故事和教授手工藝等互動活動，送上關懷和祝福，並一同渡過愉快充實的周日。我們希望繼續努力為有需要的人提供服務，並期待您參與我們未來的活動。

表演節目

 HKUST SA Staff Choir 科大教職員協會教職員合唱團	
節目	教職員合唱團午間表演
日期及時間	2024 年 6 月 3 日(星期一), 下午 1:15 – 1:45
地點	香港科技大學逸夫演藝中心地下
簡介	合唱團的成員熱愛歌唱，為了有出色的演出，他們正在努力地預備。熱烈歡迎各位蒞臨欣賞，共度歡樂時光。

「小朋友@科大」科學工作坊(2024年7月)

科大太陽遊



[科技大學教職員優惠]

由「小朋友@科大」舉辦的科學工作坊—「科大太陽遊」現正接受報名！歡迎所有對科學有興趣的高小學生參加，導師將帶領一眾學生走遍科大校園，並在課堂內進行不同的學習活動。學生能探索校園，發掘科大建築中與日光有關的元素，更會親手製作一個屬於自己的日晷，在活動中以科學角度理解地球、太陽和時間的關係。

課程日期	18/7 (四) 或 20/7 (六)
對象	小四至小六
導師	「小朋友@科大」本科生導師
授課語言	粵語 (所有教材，包括簡報及筆記均為繁體中文)
截止報名日期	2024年6月2日(日) 11:59pm
費用	港幣 700 元 (科技大學教職員優惠) [原價港幣 750 元]
繳費安排	5/6/2024 (三) – 7/6/2024 (五)
課程簡介及報名	https://cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant/sun-day 
查詢	☎ (852) 3469 2673 ✉ kids@ust.hk



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站: <https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk